
Zápis  

ze zasedání zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 29.12.2014 

v 18.00 hod. v kulturním domě v Bohdalově 

 
Přítomni: p. Josef Dvořák, p. Roman Šimůnek, p. Hana Koudelová, p. Zdeněk Bradáč, Ing. 

Arnošt Juda, Ing. Ivana Lisnerová, Ing. Ladislav Řepa, p. Květoslav Šafránek, Ing. Karel 

Mužátko, p. Pavel Laštovička 

 

Omluven: Ing. Milan Šípek 

Občanů:8 

 

1.  Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva městyse Bohdalov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 18.00 hodin starostou městyse Bohdalov (dále jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, je přítomno 10 (deset) členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva) a zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

2.  Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu   

 

Předsedající určil  zapisovatelkou paní Marii Bláhovou a na volbu ověřovatelů zápisu navrhl 

paní Hanu Koudelovou a Ing. Karla Mužátka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí ověřovateli zápisu paní Hanu Koudelovou 

a Ing. Karla Mužátka. 

Výsledek hlasování:   Pro 10     Proti 0     Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

3.  Schválení programu zasedání 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a dotázal se 

zastupitelů, zda mají návrhy na doplnění nebo připomínky k programu. K programu nebyly 

vzneseny jiné návrhy ani doplnění. 

  

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu 

 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu   

3. Schválení programu zasedání  

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 

5. Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

6. Rozpočtová opatření městyse 

7. Pověření zastupitelstva k provádění rozpočtových opatření na straně příjmů 

8. Delegování člena zastupitelstva do orgánů LDO Měřín, Svazu vodovodů Bohdalov a 

 zástupců zřizovatele do školské rady 

9.  Smlouva mezi LDO Přibyslav a městysem Bohdalov o výkonu funkce člena 

statutárního orgánu 

10. Volba členů kontrolního a finančního výboru 



11. Rozhodnutí o měsíčních odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 

(§ 72 zákona o obcích) 

12. Rozpočet městyse na r. 2015, stanovení závazných ukazatelů rozpočtu ZŠ a MŠ 

Bohdalov, rozpočtový výhled na r. 2016 a 2017 

13. Různé  

14. Diskuse 

15. Závěr    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje předložený program  zasedání 

Výsledek hlasování:   Pro   10     proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Kontrola usnesení z posledního zasedání zastupitelstva 

 

Na posledním, ustavujícím zasedání zastupitelstva dne 06.11.2014 byla odložena na další 

zasedání zastupitelstva rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů 

zastupitelstva a o zastoupení městyse Bohdalov v LDO Měřín. 

Tato rozhodnutí jsou samostatným bodem dnešního jednání. Jiné úkoly na zasedání 

zastupitelstva dne 6.11.2014 uloženy nebyly. 

 

5.  Zpráva o činnosti zastupitelstva městyse od posledního zasedání 

 

Předsedající uvedl, že se od posledního zasedání zastupitelstvo sešlo na dvou pracovních 

jednáních a zabývalo se těmito záležitostmi: 

- projednáváním odložených bodů z ustavujícího zasedání zastupitelstva 

- místní komunikace v Chroustově, jejíž část je  ve vlastnictví pana Jonáše, Chroustov č.p. 40 

- podmínky získání dotací na opravy a rekonstrukce kanalizací  

- finanční a administrativní podmínky získání dotace na zaměstnávání občanů – uchazečů  

Úřadu práce, uchazeči by měli vykonávat pomocné, neodborné práce např. při úklidu obce a 

údržbě zeleně, které nyní vykonává zaměstnanec městyse 

- personálním obsazením kontrolního a finančního výboru, nominací zástupců městyse do 

školské  rady,  možností zřízení výboru pro  správu obecních lesů a určení garanta pro 

přípravu příspěvků do měsíčníků Novinky (p. Hana Koudelová) 

- návrh investice pro Svaz vodovodů Bohdalov - výměna přivaděče Pokojov –Březí nad 

Oslavou 

- nutností rekonstrukce splaškové kanalizace od sklárny Bohdalov 281 dolů do městečka a na 

městečku před uvažovanou komplexní úpravou středové části obce 

- informace o dotaci na rekonstrukci budovy MŠ 

- setkání důchodců obcí Bohdalov, Chroustov, Rudolec, Pokojov, Kyjov 

- návrh rozpočtu na rok 2015 

 

6. Rozpočtová opatření městyse 

 

Předsedající předložil zastupitelstvu městyse rozpočtové opatření č. 12/2014 a č. 13/2014 

a seznámil je s nejvýznamnějšími položkami opatření.  

O rozpočtovém opatření č. 12/2014 rozhodl starosta městyse. Provedené rozpočtové opatření 

je do výše limitu stanoveného zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 

a zastupitelstvo konstatuje jeho věcnou správnost. Rozpočtové opatření č. 13/2014 je 



předloženo zastupitelstvu městyse k projednání a schválení a jsou v něm zaneseny změny 

vyvolané poskytnutou dotací na zateplení MŠ.  

 

Rozpočtové opatření městyse č. 12/2014 

Příjmy byly povýšeny o částku   245 790,- Kč  

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  245 790,- Kč 

 

Rozpočtové opatření městyse č. 13/2014 

Příjmy byly povýšeny o částku   6 927 381,79 Kč 

Výdaje byly povýšeny rovněž o částku  6 927 381,79  Kč 

 

Podrobný rozpis rozpočtových opatření č. 12/2014 a 13/2014 je přílohou tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení 

rozpočtového opatření č. 12/2014. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného 

zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo konstatuje jeho věcnou 

správnost. 

Výsledek hlasování:   Pro 10   Proti 0   Zdrželi se  0   

Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2014.  

Výsledek hlasování:   Pro 10   Proti 0   Zdrželi se  0   

Usnesení bylo schváleno 

 

7. Pověření zastupitelstva k provádění rozpočtových opatření na straně příjmů 

 

Předsedající seznámil zastupitelstvo s doporučením auditorky pověřit starostu městyse k 

provádění rozpočtových opatření na straně příjmů bez limitu finanční částky. 

 

Pan Šafránek vznesl protinávrh, aby o tomto bodě proběhla diskuse na pracovním zasedání 

zastupitelstva. Nejprve bylo hlasováno o předneseném protinávrhu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s odložením rozhodnutí o pověření starosty 

městyse k provádění rozpočtových opatření na straně příjmů bez limitu finanční částky na 

pracovní jednání zastupitelstva městyse Bohdalov. 

Výsledek hlasování:   Pro  3      Proti 7     Zdrželi se   0 

Jmenovitě proti: Josef Dvořák, Roman Šimůnek, Hana Koudelová, Zdeněk Bradáč, Arnošt 

Juda, Ivana Lisnerová, Ladislav Řepa 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Bylo tedy hlasováno o úvodním návrhu usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov pověřuje starostu městyse k provádění rozpočtových 

opatření na straně příjmů bez limitu finanční částky. 

Výsledek hlasování:   Pro   7     Proti 2     Zdrželi se   1 

Jmenovitě proti: Květoslav Šafránek, Karel Mužátko 

Jmenovitě se zdržel: Pavel Laštovička 

Usnesení bylo schváleno. 



8. Delegování členů zastupitelstva do orgánů LDO Měřín, Svazu  vodovodů Bohdalov a 

zástupců zřizovatele do školské rady 

 

Předsedající navrhl po projednání na pracovním jednání zastupitelstva Josefa Dvořáka jako 

zástupce městyse Bohdalov do statutárního orgánu  LDO Měřín. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do statutárního orgánu LDO Měřín pana Josefa 

Dvořáka. 

Výsledek hlasování: 

Pro   8     Proti   1     Zdržel se   1 

Jmenovitě proti: Květoslav Šafránek 

Jmenovitě zdržel se: Josef Dvořák 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Předsedající navrhl, aby městys Bohdalov zastupoval v představenstvu Svazu vodovodů 

Bohdalov starosta městyse. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do představenstva Svazu vodovodů Bohdalov Ing.  

Arnošta Judu. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Předsedající dále navrhl Ivanu Lisnerovou a Zdeňka Bradáče jako zástupce zřizovatele do 

školské rady. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do školské rady Ing. Ivanu Lisnerovou. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do školské rady pana Zdeňka Bradáče. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

9. Smlouva mezi LDO Přibyslav a městysem Bohdalov o výkonu funkce člena 

statutárního orgánu 

 

Předsedající seznámil zastupitelstvo s důvody a doporučením auditorky LDO Přibyslav pro 

uzavření smlouvy o výkonu funkce člena statutárního orgánu mezi LDO a městysem 

Bohdalov. Informoval, že členem statutárního orgánu LDO není jmenovitě pověřená fyzická 

osoba, ale podílnická obec LDO, např. tedy městys Bohdalov, městys Nové Veselí atp.   

 

 

 



Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s uzavřením smlouvy o výkonu funkce člena 

statutárního orgánu s LDO Přibyslav. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

10. Volba členů kontrolního a finančního výboru 

 

Předsedající navrhl po projednání na pracovním zasedání zastupitelstva následující složení 

finančního a kontrolního výboru. Karla Mužátka jako předsedu a  Ivanu Lisnerovou 

a Ladislava Řepu jako členy finančního výboru. Předsedu kontrolního výboru  Romana 

Šimůnka a členy kontrolního výboru Květoslava Šafránka a Milana Šípka. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  předsedu finančního výboru Ing. Karla Mužátka. 

Výsledek hlasování: 

Pro   9     Proti   0     Zdržel se   1 

Jmenovitě se zdržel: Karel Mužátko 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  člena finančního výboru Ing. Ivanu Lisnerovou. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  člena finančního výboru Ing. Ladislava Řepu. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí předsedu kontrolního výboru pana Romana Šimůnka. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  člena kontrolního výboru pana Květoslava Šafránka. 

Výsledek hlasování: 

Pro   8     Proti   1     Zdržel se   1 

Jmenovitě proti: Josef Dvořák 

Jmenovitě se zdržel: Květoslav Šafránek 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  člena kontrolního výboru Ing. Milana Šípka. 



Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

11. Rozhodnutí o měsíčních odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů 

zastupitelstva (§ 72 zákona o obcích) 

 

Předsedající navrhl dle předchozí společné dohody z pracovního jednání zastupitelstva 

měsíční odměny za výkon funkce neuvolněných členů zastupitelstva. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje v souladu s § 72 zákona o obcích, v platném 

znění, datum počátku výplaty odměn neuvolněným zastupitelům od 01.01.2015. Dále 

schvaluje měsíční odměnu pro neuvolněného místostarostu městyse ve výši 7000,- Kč 

měsíčně, pro předsedy výborů ve výši 700,- Kč měsíčně  a  pro ostatní neuvolněné členy 

zastupitelstva ve výši 500,- Kč měsíčně. 

 

Výsledek hlasování: Pro   10     proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

12. Rozpočet městyse na r. 2015, stanovení závazných ukazatelů rozpočtu ZŠ a MŠ 

Bohdalov, rozpočtový výhled na r. 2016 a 2017 

 

Předsedající informoval, že rozpočet na rok 2015 byl sestaven a projednán na pracovním 

jednání zastupitelstva. Je navržen jako vyrovnaný a před jeho schválením byl po stanovenou 

lhůtu řádně zveřejněn na úředních deskách. 

Poté otevřel rozpravu k tomuto bodu jednání. 

 

Pan Šafránek důrazně kritizoval, že v rozpočtu nejsou finance na opravu kanalizace 

v Bohdalově, v ulici začínající č.p. 244 Šafránkovi. Sdělil, že pokud jsou vydatné deště, bývá 

v této ulici pravidelně vytopeno 8 rodinných domků a zastupitelstvo tuto situaci neřeší. 

Stačilo by přitom zažádat o dotaci na opravu kanalizace. 

Starosta odpověděl v následujících bodech: 

- starosta městyse i zastupitelstvo je o problému informováno, při záplavách 

v létě letošního roku (2014) byl starosta přímo na místě a připravuje řešení pro tuto 

lokalitu 

- v rozpočtu městyse je v § 2321 (odvádění a čištění odpadních vod) v položce 5169 

rozpočtováno 40 000,- Kč, z této částky se počítá 20 000,- Kč na zpracování 

dokumentace pro úpravu kanalizace v této ulici, dále je v § 2321 položka 6121 

rozpočtována částka 200 000,- Kč, která může být použita i na dofinancování dotace na 

rekonstrukci tohoto úseku kanalizace 

- dále starosta doplnil, že pokud se pan Šafránek nezúčastnil pracovního jednání 

10.12.2014 věnovaného přípravě rozpočtu na rok 2015, tak se mohl až do dnešního dne 

(29.12.2014) seznámit se návrhem rozpočtu, který je od 12.12.2014 zveřejněn na úřední 

desce  nebo se kdykoli dotázat na tuto záležitost; k výtce, že tento problém zastupitelstvo 

neřeší, starosta uvedl, že se zastupitelstvo potýkalo po celé předchozí období 

s nedostatkem peněz; problém však v této ulici nevznikl v posledních letech a pan 

Šafránek měl osm let, kdy vykonával funkci starosty, aby tento problém řešil 

- zkapacitnění (rozšíření profilu) kanalizace by se mělo dle úspěšnosti dotace realizovat  v 

horizontu jednoho až dvou let 



 

Pan Šafránek dále kritizoval rekonstrukci budovy MŠ.  Jak je možné pokračovat 

v rekonstrukci, pokud není dotace a není z čeho práce financovat ? 

Opět odpovídal starosta městyse:  

- v dubnu 2014 podal městys žádost o dotaci, díky níž se podařilo navýšit původní dotaci 

na zateplení o více než tři miliony Kč; podmínkou byla realizace zateplení v roce 2014 

- na základě toho se podařilo získat dotaci na zateplení o cca 3 mil Kč vyšší, než byla 

původní dotace a zastupitelstvo rozhodlo  po zateplení budovy pokračovat v kompletní 

rekonstrukci této budovy 

- starosta zásadně odmítl nařčení, že není z čeho rekonstrukci financovat; na tuto stavební 

akci byly vyčleněny prostředky již v rozpočtu roku 2014 a stejně tak v právě 

projednávaném rozpočtu na rok 2015 je počítána částka 6 100 000 na rekonstrukci; na 

tuto investiční akci je požádáno také o dotaci; pokud bude dotace schválena, bude možné 

využít uvolněné finanční prostředky na jiné investice a opravy; pokud nebude dotace na 

rekonstrukci přiznána, dokážeme tuto akci financovat ze zdrojů rozpočtu městyse 

 

Pan Šafránek sdělil, že zvažovaná nástavba mateřské školy na škole byla za dobu, kdy byl ve 

funkci starosty vyprojektovaná včetně stavebního povolení a 70% bylo pro nástavbu MŠ na 

škole. Jako odezva byly podpisy 300 lidí proti. Dotázal se také, kde bude knihovna. Že pokud 

by byla MŠ vybudována jako nástavba nad základní školou tak by knihovna a např. veřejný 

internet mohl být ve stávající MŠ. Dále uvedl, že kapacita MŠ není plně využívána. 

Reagoval starosta městyse: 

- v posledních letech byl nedostatek míst v MŠ a některé děti nebylo možné přes zájem a 

požadavek rodičů zapsat k docházce 

- v rekonstruované budově MŠ bude asi o jednu třetinu větší plocha na jedno dítě 

- zrekonstruovaná MŠ má ve své blízkosti zachované veškeré zázemí školky včetně  

prostorné zahrady MŠ 

- děti v MŠ budou mít samostatné ložnice a nemusí spát na zemi v hernách 

- budovu MŠ bylo vzhledem k jejímu stavu naprosto nutné rekonstruovat 

- v případě realizace nástavby MŠ nad ZŠ bychom obtížně hledali využití pro stávající  

budovu 

- knihovnu bude vhodné po rekonstrukci MŠ umístit do budovy ZŠ 

 

Pan Šafránek dále kritizoval opravu místní komunikace a chodníků od kulturního domu do 

městečka. 

Starosta městyse odpověděl, že tato akce byla původně uvažována jako oprava a 

rekonstrukce. Až v průběhu projekčních prací se objevila nutnost vydání dodatečného 

stavebního povolení 

 

Pan Šafránek se dále dotázal, kde jsou výdaje na inženýrské sítě, např. dokončení domků 

v Chroustově. 

Ing. Mužátko vznesl námitku, pokud se bude diskutovat o schválení rozpočtu tímto 

způsobem, bude se muset zasedat do rána. O konkrétních výdajích bylo dostatečně dlouho 

diskutováno na pracovních zasedáních. Pan Šafránek oznámil, že se pracovního jednání 

nemohl z pracovních důvodů zúčastnit. 

 

Rozpočet městyse na rok 2015, závazné ukazatele rozpočtu Základní školy a mateřské školy 

Bohdalov a rozpočtový výhled městyse Bohdalov na roky 2016 a 2017 jsou přílohami tohoto 

zápisu.  

 



 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočet na rok 2015. 

Výsledek hlasování: 

Pro   9     Proti   0     Zdržel se   1 

Jmenovitě se zdržel: Květoslav Šafránek 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Předsedající dále předložil zastupitelům návrh závazných ukazatelů rozpočtu Základní školy a 

mateřské školy Bohdalov  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje závazné ukazatele rozpočtu Základní školy 

a mateřské školy Bohdalov. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno 
 

Předsedající přednesl usnesení rozpočtového výhledu městyse Bohdalov na roky 2016 a 2017. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtový výhled městyse Bohdalov. 

Výsledek hlasování: 

Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

13. Různé 

 

Předsedající přednesl žádost základní školy a mateřské školy Bohdalov. Základní škola a 

mateřská škola Bohdalov oznámila zřizovateli, že nebude vyčerpán neinvestiční příspěvek 

zřizovatele – městyse Bohdalov ve výši 320 tis. Kč a žádá o rozhodnutí, jak s předpokládanou 

úsporou naložit. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje odvod uspořeného neinvestičního příspěvku 

Základní školy a mateřské školy Bohdalov ve výši 320 000,- Kč zpět do rozpočtu městyse 

Bohdalov. 

Hlasování:   Pro   10     Proti   0     Zdrželi se   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

14.  Diskuse 

 

Předsedající přednesl stížnost pana Jaroslava Horáka ohledně nekázně na parkování 

aut v ulici v místě jeho bydliště. 

Předsedající informoval, že jsou dvě možnosti. Buď dojde ke vzájemné dohodě občanů, kteří 

bydlí na této ulici, nebo situace bude řešena dopravní značkou se zákazem stání. Předsedající 

uvedl že místění dopravní značky by mělo být se souhlasem většiny občanů v této ulici.  

Stížnost bude řešena dopisem starosty. 

 



Pan Šafránek pokračoval v diskusi a navrhl pověřit starostu, aby informoval občany, kteří 

parkují svá auta zejména v zimním období na místních komunikacích či na chodnících, aby 

z důvodů bezpečnosti a údržby komunikací a chodníků parkovali auta na místech k tomu 

určených. Vhodný by byl příspěvek do Novinek.  

Pan Šafránek se dotázal, kdy se budou provádět inventury – starosta požádal o odpověď paní 

Bláhovou, která sdělila, že inventury se provádí k 31.12. daného roku. Inventurní sestavy 

budou vytisknuty se stavem majetku k 31.12.2014 začátkem ledna 2015 a předány 

inventarizačním komisím.  

Pan Sedmidubský -  kdy bude dokončena rekonstrukce mateřské školy a kdy budou děti 

přestěhovány? 
Starosta městyse odpověděl, že firma PKS žádá z objektivních důvodů o uzavření dodatku ke 

smlouvě s posunutím termínu ukončení stavby do 31.1.2015. Z jednání s vedením ZŠ  a MŠ 

vyplynulo, že by vhodnější termín pro přestěhování dětí do původní budovy byly letní 

prázdniny. 

Pan Sedmidubský -  jak to vypadá s ČOV? 

Starosta městyse odpověděl, městys je připraven výstavbu ČOV realizovat. Čekáme na 

rozhodnutí SFŽP, kdy do15.1.2015 má podle informací dojít k revizi finančních zdrojů na 

jednotlivé výzvy a bude nám sděleno, zda bude náš projekt podpořen v letošním roce 

a výstavba ČOV by tedy musela být dokončena do 30.9.2015, nebo zda bude náš projekt 

posunut do další výzvy. 

Pan Sedmidubský – co se děje s vyhláškou č. 1/2014? 

Vyhlášku č. 1/2014 na základě podání podnětu občanů na přezkoumání zákonnosti této 

vyhlášky přezkoumávalo ministerstvo vnitra, odbor dozoru a kontroly veřejné správy a vydalo 

své stanovisko.  

Zákonnost vyhlášky byla napadena 8 připomínkami. V sedmi připomínkách odbor dozoru 

a kontroly neshledal ze strany městyse pochybení a vše je v pořádku a v souladu se zákonem.  

Pochybení bylo shledáno ve stanovení částky poplatku za m
2
.
 
Městys stanovil částku dle 

znaleckého posudku dle ceny tržní. Dle výkladu ministerstva financí je nutné pro ocenění 

zhodnocení stavebního pozemku využít ceny stanovené vyhláškou a nikoliv znaleckým 

posudkem s cenou tržní. 

Ministerstvo vnitra doporučilo upravit znění vyhlášky tak, aby bylo v souladu s oceňovací 

vyhláškou. O způsobu řešení bude jednat zastupitelstvo městyse.  

Pan Vondrák – od 1.1.2015 je nový zákon o odpadech, jak bude zastupitelstvo městyse 

na toto reagovat? 

Odpověděl starosta městyse - podle dostupných informací by měla být vydána vzorová 

vyhláška, která bude upravovat tuto oblast. Městys Bohdalov vydá novou OZV, která bude na 

tyto nové skutečnosti a povinnosti reagovat a podle které bude obec řešit sběr a separaci 

odpadů  

Pan Vondrák – požaduje vysvětlení od zastupitelů, co konkrétně znamená „podpora 

soukromého podnikání“; toto byl jeden z bodů, který měly volební strany ve svém 

volebním programu, např. pokud si v místě vymezené územním plánem koupím parcelu, 

která není zasíťovaná, znamená to, že mně obec pomůže? 

Odpověděl starosta městyse – jedná se spíše o menší podporu místních podnikatelů, 

nepředpokládáme, že bychom byli schopni v Bohdalově a Chroustově např. budovat výrobní 

a průmyslové zóny. 

Připomínka z pléna - bylo by vhodné po Bohdalově rozmístit ukazatele a označníky 

veřejných budov, provozoven podnikatelů, výrobních firem atp. 

 

 

 



Pan Vondrák – rozpadá se chodník za mostem před Hudečkovýma. 

Odpověděl starosta městyse - je třeba řešit celý úsek až ke Šmakovým.  Při výstavbě chodníků 

by zřejmě byli nuceni všichni majitelé sousedních pozemků zvýšit podezdívku u oplocení, 

protože ta je výrazně pod úrovní stávající komunikace a tedy i případného chodníku  

Pan Sedmidubský – jaké jsou priority zastupitelstva na 4 roky, nikoli program? 

Odpověděl starosta městyse, že po vzájemné diskusi v zastupitelstvu budou priority 

zastupitelstva zveřejněny. Starosta ujistil přítomné, že ve volebním programu jednotlivých 

stran byly shodné body, takže věří, že zastupitelé najdou shodu. Jako nejdůležitější oblasti se 

jeví zahájení a řádné ukončení výstavby ČOV, celková úprava středové části obce, příprava 

nových stavebních míst v obcích,  bude nutná  oprava střechy kulturního domu, výměna oken 

a zateplení hasičské zbrojnice, dokončení sportovního areálu za školou (staré kurty) a další 

drobnější akce. 

Pan Šafránek -  žádá, aby byl dodržován zákon o obcích a jednací řád a aby se zasedání 

zastupitelstva konala vždy do 3 měsíců. 
Odpověděl starosta – přesné znění § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 sb. o obcích stanovuje, že 

zasedání zastupitelstva se konají nejméně jedenkrát za 3 měsíce, nikoliv do třech měsíců. 

V aktuálním metodickém výkladu je dále uvedeno, že tato doba musí být vždy do 90 dnů. 

Zasedání zastupitelstva budou svolávána tak, aby byla dodržená lhůta 90 dnů.  

 

15. Závěr 
 

Předsedající poděkoval přítomným za účast a ve 20.30 hod. ukončil zasedání zastupitelstva. 

Všem přítomným popřál krásné Vánoce a klidný, ve zdraví a spokojenosti prožitý rok 2015. 

 

Souhrn usnesení č. 6/2014 

ze zasedání Zastupitelstva městyse Bohdalov konaného dne 29.12.2014 

v 18.00 hod. v kulturním domě v Bohdalově 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov  volí ověřovateli zápisu paní Hanu 

Koudelovou a Ing. Karla Mužátka.  

Výsledek hlasování:   Pro 10     Proti  0     Zdrželi se 0  Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje předložený program  

zasedání. 

Výsledek hlasování:   Pro   10    Proti  0    Zdrželi se  0   Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov bere na vědomí informaci o provedení 

rozpočtového opatření č. 12/2014. Rozpočtové opatření je do výše limitu stanoveného 

zastupitelstvem městyse Bohdalov v usnesení 3/2011 a zastupitelstvo konstatuje jeho 

věcnou správnost. 

Výsledek hlasování:   Pro 10   Proti 0   Zdrželi se  0  Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtové opatření 

č. 13/2014.  

Výsledek hlasování:   Pro 10   Proti 0    Zdrželi se  0 Usnesení bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s odložením rozhodnutí o 

pověření starosty městyse k provádění rozpočtových opatření na straně příjmů bez 

limitu finanční částky na pracovní jednání  zastupitelstva městyse Bohdalov. 

Výsledek hlasování:   Pro  3    Proti  7     Zdrželi se   0  Usnesení nebylo schváleno. 



Jmenovitě proti: Josef Dvořák, Roman Šimůnek, Hana Koudelová, Zdeněk Bradáč, 

Arnošt Juda, Ivana Lisnerová, Ladislav Řepa 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov pověřuje starostu městyse 

k provádění rozpočtových opatření na straně příjmů bez limitu finanční částky. 

Výsledek hlasování:   Pro   7     Proti  2     Zdrželi se   1  Usnesení bylo přijato. 

Jmenovitě proti: Květoslav Šafránek, Karel Mužátko 

Jmenovitě se zdržel: Pavel Laštovička 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do statutárního orgánu LDO 

Měřín pana Josefa Dvořáka. 

Výsledek hlasování: Pro   8     Proti   1     Zdržel se   1  Usnesení bylo schváleno. 

Jmenovitě proti: Květoslav Šafránek 

Jmenovitě zdržel se: Josef Dvořák 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do představenstva Svazu 

vodovodů Bohdalov Ing. Arnošta Judu. 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do školské rady Ing. Ivanu 

Lisnerovou. 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov deleguje do školské rady pana Zdeňka 

Bradáče. 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov souhlasí s uzavřením smlouvy 

o výkonu funkce člena statutárního orgánu s LDO Přibyslav. 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí předsedu finančního výboru Ing. 

Karla Mužátka. 

Výsledek hlasování: Pro   9     Proti   0     Zdržel se   1 Usnesení bylo schváleno. 

Jmenovitě se zdržel: Karel Mužátko 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  člena finančního výboru Ing. 

Ivanu Lisnerovou. 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  člena finančního výboru Ing. 

Ladislava Řepu. 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí předsedu kontrolního výboru 

pana Romana Šimůnka. 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí člena kontrolního výboru pana 

Květoslava Šafránka. 



Výsledek hlasování: Pro   8     Proti   1     Zdržel se   1 Usnesení bylo schváleno. 

Jmenovitě proti: Josef Dvořák 

Jmenovitě se zdržel: Květoslav Šafránek 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov volí  člena kontrolního výboru Ing. 

Milana Šípka 

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0     Zdržel se   0  Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje v souladu s § 72 zákona 

o obcích, v platném znění, datum počátku výplaty odměn neuvolněným zastupitelům  od 

01.01.2015. Dále schvaluje měsíční odměnu pro neuvolněného místostarostu městyse 

7000,- Kč měsíčně,  pro předsedy výborů ve výši 700,- Kč měsíčně  a  pro ostatní 

neuvolněné členy zastupitelstva ve výši 500,- Kč měsíčně. 

Výsledek hlasování: Pro   10   Proti   0     Zdržel se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočet na rok 2015. 

Výsledek hlasování: Pro   9     Proti   0     Zdržel se   1    Usnesení bylo schváleno. 

Jmenovitě se zdržel: Květoslav Šafránek 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje závazné ukazatele rozpočtu 

Základní školy a mateřské školy Bohdalov. 

Výsledek hlasování: Pro   10    Proti   0     Zdržel se   0  Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje rozpočtový výhled městyse 

Bohdalov. 

Výsledek hlasování: Pro   10    Proti   0     Zdržel se   0  Usnesení bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Bohdalov schvaluje odvod uspořeného 

neinvestičního příspěvku Základní školy a mateřské školy Bohdalov ve výši  320 000,- 

Kč zpět do rozpočtu městyse Bohdalov. 

Výsledek hlasování:   Pro   10    Proti   0    Zdržel  se   0 Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 08.01.2015 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:     Hana Koudelová  

 

 

    Ing. Karel Mužátko  

 

 

 

Starosta:    Ing. Arnošt Juda  


